

الصف الخامس أساسي

الإثنين ٣٠ آذار ٢٠٢٠

1st Period English: Read page 95 (Language Book)· Solve page: 95 (Language Book).

2nd Period Math: Review Activity page 82 in your math books. Practice numbers 1-2 page 82.

3rd Period German: Artikel im Akkusativ. https://youtu.be/e_PZsWLI2Y

3rd Period French: Devoir: lecture des situations de la Rubrique Parle (des phrases pour parler) page 24 dans le livre.

5th Period Science: Review the chapter 6 (book and the notes written on your copy books) + Solve the exercises Number: 5 - 6 and 7 page 71

الحصة السادسة اللغة العربية : مراجعة قراءة (ساعة واحدة يا أبي) ص ٨٠ + تلقى النص ص ٨٣ رقم ٢-١.

الثلاثاء ٣١ آذار ٢٠٢٠

الحصة الأولى تربية: عنوان الدرس: صيانة المنزل من اقتصاد الاسرة صفحة ٣٠ / ٣١ الواجب المنزلي: حفظ المفردات والتعابير صفحة ٣٠ حفظ ماذا افعل صفحة ٣١.

2nd and 6th Periods English: Solve page: 88 (Practice Book).

3rd Period Math: Review Activity page 83 in your math book. Practice numbers 1-3 pages 83 and 84.

4th Period Science: Study lesson 1 in chapter 5 pages 55 - 56 + the notes written on your copybook (definitions of herbivores, carnivores and omnivores).

الحصة الخامسة اللغة العربية: مراجعة تعبير شفهي: ألخص قصة قرأتها وأعرضها شفهيًا على أفراد أسرتي.

الأربعاء ١ نيسان ٢٠٢٠

1st Period Math: Review Activities pages 82-83 in your math book. Practice numbers 4-5-6 page 84. Practice word problems page 85, numbers 9-10-11-12.

2nd Period German: Negation: nicht und kein. <https://youtu.be/HySduWqqPcU>

2nd Period French:

الحصتان الثالثة والخامسة اللغة العربية: مراجعة الفعل المعتل ص ٤٢ من القواعد + حفظ القاعدة ص ٤٣ + مراجعة الأنشطة التطبيقية ص ٣٨ - ٣٩ من الأنشطة الكتابية المنزلية.

6th Period English: Read page: 96 (Language Book)- Solve page: 96 (Language Book).

الخميس ٢ نيسان ٢٠٢٠

1st Period Math: Review Activity page 76. Practice finding the distance between two parallel lines page 76 number 1. Practice page 77 numbers 2 and 3.

2nd Period Science: Study lesson 2 in chapter 5 pages 57 - 58 + memorize the definition of decomposers + memorize " I don't forget "

4th and 6th Periods English: Prepare page: 93 (Language Book) from (Industries till Crete) as a dictation.

الحصة الخامسة اللغة العربية: مراجعة ص ٨٧ رقم ٤ أ-ب-ج-د-هـ

الجمعة ٣ نيسان ٢٠٢٠

1st Period Math: Review the definitions written in the math copybook.

Review how to construct a line parallel to another line through a given point page 78 in your math books. Practice numbers 5 and 6 page 78.

الحصة الرابعة اللغة العربية: مراجعة إملاء الوحدة الثالثة، الإملاء الأول والثاني.

5th Period English: Solve pages: 89 and 90 (Practice Book).

الحصة السادسة جغرافيا: عنوان الدرس: تحديد المواقع على سطح الأرض صفحة ٤٤ حتى ٤٧.
الواجب المنزلي: حفظ الخلاصة صفحة ٤٥. مراجعة التطبيقات صفحة ٤٧.

